
KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-01-26 Nr. V2-1 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko 2022 m. sausio 26 d. nuotoliniu būdu per „ZOOM“ platformą. 

Posėdžio pirmininkas Giedrė Genevičiūtė-Janonė. 

Posėdžio sekretorius Raimondas Augustis 

Posėdyje dalyvavo 16 tarybos narių. Svarstant 4 klausimą liko 14 narių.   

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos mokytojų  ir pagalbos mokiniui specialistų 

atestacijos programos 2022-2024 metams suderinimo. 

2. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 - 2024 metų strateginio veiklos 

plano  suderinimo.  

3. Dėl 2022 metų progimnazijos teminio veiklos kokybės įsivertinimo (srities, temos) suderinimo. 

4. Bendru sutarimu į darbotvarkę buvo įtraukti šie papildomi klausimai: 

- Dėl progimnazijos Tarybos kreipimosi į Kaišiadorių rajono Tarybą ir merą dėl 

Progimnazijos nuostatų tvirtinimo sustabdymo; 

- Dėl 6b tėvų kreipimosi į Tarybą. 

POSĖDŽIO EIGA.  

1. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos mokytojų  ir pagalbos mokiniui 

specialistų atestacijos programa 2022-2024 metams. 

 Klausimą progimnazijos administracijos pašymu pristatė Tarybos pirmininkė. Klausimų Tarybos 

nariams nekilo. Balsuojant balsai pasiskirstė taip: 

Už - 16,  

Susilaikė – 0, 

Prieš – 0.  

NUTARTA. Pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos mokytojų  ir pagalbos mokiniui 

specialistų atestacijos programą 2022-2024 metams. 

 

2. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 - 2024 metų strateginis veiklos 

planas. 

 Tarybos nariai nagrinėjo Mokytojų ir Tėvų pateiktus pasiūlymus dėl strateginio plano papildymo 

ir patikslinimų. Sutarus dėl Strateginio plano patikslinimų buvo skelbiamas balsavimas 

dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 - 2024 metų strateginio veiklos 

plano  suderinimo su Tarybos siūlomais pakeitimais. Balsai pasiskirstė taip: 

 Už – 13, 

 Susilaikė - 3, 

 Prieš – 0.  

 NUTARTA. Pritarti ir suderinti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 - 2024 metų 

strateginį veiklos planą su Tarybos siūlomais pakeitimais.  

 PASTABA. Patikslinimai, dėl kurių sutarta Taryboje, pridedami priede Nr.1. 

 

3. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2022 metų teminio veiklos kokybės 

įsivertinimo (srities, temos) pasirinkimas.  



 Klausimą pristatė Mokytojų atstovė Taryboje mokytoja Skaidrutė Žukauskienė. Posėdžio metu 

vyko diskusija dėl įsivertinimo prioritetų ir kriterijų. Mokytojų Tarybos pasiūlyta įsivertinimo sritis 

Nr. 1 „Rezultatai“, tema Nr. 1.1. „Asmenybės branda“.  skelbiamas balsavimas. Balsuojant, ar pritarti 

2022 metų progimnazijos teminio veiklos kokybės įsivertinimo srities Nr. 1 „Rezultatai“, temai Nr. 

1.1. „Asmenybės branda“, balsai pasiskirstė taip: 

 Už - 16, 

 Susilaikė – 0, 

 Prieš – 0.  

 NUTARTA. Pritarti 2022 metų progimnazijos teminio veiklos kokybės įsivertinimo sričiai Nr. 1 

„Rezultatai“, temai Nr. 1.1. „Asmenybės branda“.   

 

3. SVARSTYTA. Dėl Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Tarybos kreipimosi į rajono 

Tarybą ir Merą dėl Progimnazijos nuostatų tvirtinimo sustabdymo. 

 Klausimą pristatė Tarybos pirmininkė. Buvo prašoma pritarti kreipimuisi į Kaišiadorių rajono 

Tarybą ir Merą siekiant, kad sausio 27 d. vyksiančio posėdžio metu Kaišiadorių rajono savivaldybės 

administracijos pateikto ir su progimnazijos bendruomene nesuderinto progimnazijos nuostatų 

projekto tvirtinimas būtų atidėtas. Tėvų bendruomenės atstovai iš anksto progimnazijos Tarybos 

nariams pateikė informaciją dėl Švietimo skyriaus suformuluotų nuostatų projekto punktų, kuriems 

nepritaria.  

 Svarstant šį klausimą, nutrūkus posėdžiui dėl Zoom platformos specifiškumo, į posėdį pakartotinai 

prisijungė ne visi progimnazijos Tarybos nariai, todėl balsuojant posėdžio dalyvių skaičius sumažėjo.  

 Balsuojant dėl pritarimo balsai pasiskirstė taip: 

 Už  – 10;  

Susilaikė – 1;  

Prieš – 3.  

NUTARTA. Kreiptis į rajono Tarybą ir merą siekiant, kad sausio 27 d. vyksiančio posėdžio 

metu savivaldybės administracijos pateikto ir su progimnazijos bendruomene nesuderinto 

progimnazijos nuostatų projekto tvirtinimas būtų atidėtas. 

 

4. Dėl laiko stokos klausimo Nr. 4 svarstymas nukeltas į artimiausią Tarybos posėdį.  

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                                           Giedrė Genevičiūtė-Janonė 

 

 

Posėdžio sekretorius                                                         Raimondas Augustis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 

 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 

 

2022-10-26  
 

 

1. Giedrė Genevičiūtė - Janonė  

2. Skaidrutė Žukauskienė  

3. Jūratė Grinkevičienė 

4. Birutė Gudonienė 

5. Renata Sausaitienė 

6. Jūratė Šeškevičienė 

7. Irena Budrikienė (bendruomenės atstovė) 

8. Elzė Morkūnaitė, 

9. Martyna Lažauninkaitė 

10. Ugnė Mikalajūnaitė  

11. Edvinas Vijeikis 

12. Laima Gervickienė  

13. Egidijus Bagdonas 

14. Raimonda Ikasalaitė - Marcinkevičienė 

15. Raimondas Augustis 

16. Jurgita Jočiūnienė (bendruomenės atstovė) 

 

 

 

 


